
 

 doc.06.10.13-מקומי-ועד-ישיבת-פרוטוקול

            בס"ד
 
 

 לפרסום - 06/10/13פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 
 

 סימור לברט, לילך צ'לניק, רן וייס, זאב סימן טוב. , יצחק בסל נוכחים : 
 

 ועדת ביקורת    -אלי לוי 
 

 מזכיר הישוב.   -משה באסה 
 

   יםאישור פרוטוקול
 אושר ע"י הועד  23/6/13הפרוטוקול מיום 

 אושר ע"י הועד  29/7/13מיום   הפרוטוקול
 

 דיווח מצב כספי 
 

 + ש"ח  96,580 -עו"ש  
 ש"ח  190,027 -פק"מ  

 
 זאב סימן טוב  -הצטרף לישיבה 

 
XXXXX 

 
 ישראלה אוריין וכלנית קליין   -הצטרפו 

 
 הסעות תיכונים לכפר סבא 

 
 מבקשת לומר תודה על השיפור שנעשה בינתיים.  -כלנית 

 
 ל בוקר לתפילה וזה לא לעניין. הבן שלי מאחר כ   -ישראלה 

 
 
 

 . יהפורמאלמזכיר שזה לא אזור הרישום  -יצחק  
 

 פיצול הסעות זה דרך משרד החינוך ולא כשמועצה עשירה עושה את זה על חשבונה.  -משה
 

 צריך לפעול מול גרשון והמועצה בעוצמה של ההורים בעניין זה.  -רן 
 

 שנים. 4ות כל גם אם עושים שינוי מיפוי אפשר לשנ  -ישראלה 
 

 הבן שלי נסע בטרמפים לרעננה אני מסתכל על הנושא בראייה כלל יישובית.    -זאב 
 

 הדיון לא יהיה היום לאחר בדיקות ובצורה מסודרת. -יצחק  
 



 

 doc.06.10.13-מקומי-ועד-ישיבת-פרוטוקול

 סוכם 
 

רן ועדנה יטפלו בנושא מול המועצה בתיאום עם ישראלה אוריין בניסיון להשיג הסדר דומה  
 לבי"ס "דקל". 

 
 תחנת הסעה שכונה דרומית 

 
 החלטה  

 
מאושרת תחנת הסעה בשכונה הדרומית בתיאום עם ק. הבטיחות של חל"פ  שומרון כמו כן הועד 

 מאשר רכישת תחנה חדשה לאזור זה. 
 

 סייעות לגנים 
 

 החלטה  
 

ש"ח לשנה לטובת סייעת נוספת .   3,000השתתפות עד הועד אישר לכל אחד מחמשת גני הילדים  
 ותנה בהשתתפות כספית של כל ההורים בגן. הביצוע ה 

 
 אולם ספורט

 
 אדריכל מוטי בודק שהגיע כדי להציג מצגת ובה תוכניות אולם הספורט שתכנן.   -הצטרף 

 
אדריכל בודק הציג התוכניות כמו כן סימור לברט ביקש לאשר את החברה המייעצת יורם  

 אבן דרך. ש"ח לכל   2,500ש"ח לבדיקה +  3,000לוינסקי במחירים של 
 

 החלטה 
 

הועד אישר התכנית ואישר ההתקשרות עם החברה של יורם לוינסקי התוכניות יקודמו ע"י  
 . המתכנן מוטי בודק 


